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RG - 0002.P.XXXI.2021 
 

 

P R O T O K Ó Ł  N R  XXXI/2021 
z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  

w dniu 7 października 2021 r. 

Punkt 1.  
Otwarcie sesji 
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4. 
Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na 2021 rok.  
Punkt 5. 
Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021-2029.  
Punkt 6. 
Interpelacje Radnych. 
Punkt 7. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 8. 
Zamknięcie sesji.  
 
Ad 1) Otwarcie sesji. 

Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 1600 otworzył                       
XXXI Sesję Rady Gminy i powitał Radnych, a także osoby oglądające transmisję 
obrad na żywo. 
 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący informował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych,       
na sali obrad zasiada 13 Radnych. 

 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący zaproponował zmiany do porządku obrad poprzez 
wprowadzenie uchwały ws. wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

➢ Na salę posiedzenia przybył Radny Piotr Bąk – stan Rady 14.  
Autopoprawkę przyjęto 14 głosami za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  
 Porządek wraz z prowadzonymi poprawkami został przyjęty 14 głosami za,               
0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Porządek obrad przedstawia się następująco:   
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Punkt 4. 
Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 
Punkt 5. 
Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na 2021 rok.  
Punkt 6. 
Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021-2029.  
Punkt 7. 
Interpelacje Radnych. 
Punkt 8. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 9. 
Zamknięcie sesji. 
 
Ad 4) Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję, 
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXXI/237/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
7 października 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 5) Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na 2021 rok.  

Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich po czym Przewodniczący Rady 
otworzył dyskusję, w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXXI/238/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
7 października 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 6) Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2021-2029.  

Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich po czym Przewodniczący Rady 
otworzył dyskusję, w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXXI/239/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
7 października 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 7) Interpelacje Radnych. 

Przewodniczący poinformował, że interpelacje nie wpłynęły w związku                      
z czym przeszedł do punktu kolejnego. 
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Ad 8) Wolne głosy i wnioski. 

➢ Radna Zofia Kędziora zwróciła się do Zastępcy Wójta pana Wiesława 
Schreibera o wyrównanie drogi w m. Kruczynek w kierunku posesji 30-31.  

Pan Zastępca informował, że jest podpisana umowa z wykonawcą               
na remont tej drogi, jednakże dotychczas nie było odpowiednich 
warunków pogodowych, aby wykonać równanie, teraz trochę 
popadało więc prawdopodobnie wkrótce droga będzie równana.  

➢ Radny Leszek Zacharyasz pytał czy możliwym jest podjęcie rozmów z 
prezesem Stowarzyszenia Ziemi Nowomiejskiej ws. przywrócenia terenu 
kortów tenisowych na rzecz gminy. 

Pan Wiesław Schreiber informował, że takie rozmowy były już 
prowadzone, pani Prezes miała się zwrócić do Urzędu z pismem jednak 
do tej pory tego nie uczyniła.   

 
Ad 9) Zamknięcie sesji. 

O godzinie 1700 Przewodniczący zamknął XXXI  Sesję Rady Gminy. 
 
Protokołowała                Zatwierdził 
Podinspektor ds. rady gminy      Przewodniczący Rady 
Julita Ciarcińska-Wachowiak                    /-/ Waldemar Tomaszewski 
 
 
 
 
Zał. 1. Wyniki głosowania poszczególnych uchwał.  
 


